

TAIWAN  
JOURNAL  
OF  
**FOREST SCIENCE**

**台灣林業科學**

**32** 卷 **1** 期  
中華民國 106 年 3 月

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 32 Number 1 March 2017

Research papers

- Chang LW, Chen YT, Hwong JL.** Damage and Regeneration of Trees in the Liehuachih Forest Dynamics Plot in Central Taiwan after Typhoons Disturbance..... 1
- Wang DH, Hsieh HC, Chiang YJ, Yang PH, Chen TH, Wu CS.** Integration of Geographic Information with 3D Visualization Technologies for Dynamic Simulations of Forest Trail Landscapes..... 15
- Chiu CM, Tang SL, Peng PH, Chiang HL.** Effects of Thinning and Pruning on the Growth of Naturally Regenerated Yellow Cypress (*Chamaecyparis obtusa* var. *formosana*) Stands..... 31
- Hwang GS, Lee CM, Ho CL, Wang CH, Yu HM.** Study of Charcoal Making with *Michelia compressa* Thinned Wood from Afforestation on the Plains..... 43
- Huang SY, Chien CT, Wang MW, Kou-Huang LL, Chen SY.** Physical Dormancy in Seeds of Three Native Woody Species in Taiwan: *Rhus succedanea* (Anacardiaceae), *Thespesia populnea* (Malvaceae) and *Colubrina asiatica* (Rhamnaceae)..... 57

Review article

- Chen YJ, Chang ST.** Distribution and Characteristic Comparisons of the Endemic cypresses in Taiwan. .... 71

研究報告

- 張勵婉、陳意婷、黃正良· 颱風擾動後台灣中部蓮華池森林動態樣區木本植物的傷害及更新..... 1
- 汪大雄、謝漢欽、江昱仁、楊蓓涵、陳財輝、吳俊賢· 整合地理資訊與3D視覺化技術於森林步道景觀動態模擬..... 15
- 邱志明、唐盛林、彭炳勳、蔣華蕾· 疏伐與修枝對臺灣扁柏天然更新林生長效應之研究..... 31
- 黃國雄、李金梅、何振隆、王秋嫻、游漢明· 平地造林烏心石疏伐木製炭之研究..... 43
- 黃舒瑜、簡慶德、王名偉、黃玲瓏、陳舜英· 臺灣3種原生木本植物種子的物理休眠：漆樹科木蠟樹、錦葵科繖楊與鼠李科亞洲濱棗..... 57

學術論述

- 陳盈如、張上鎮· 臺灣檜木之分布與特徵比較..... 71